
B I J V O E G L I J K  N M W  /  A D J E C T I F  

S T A N D A A R D  R E G E L  

Is het zelfstandig naamwoord: 

Mannelijk enkelv.? Dan: bijv. nmw. 

Mannelijk meerv.? Dan: bijv. nmw. +s 

Vrouwelijk enkelv.? Dan: bijv. nmw. +e 

Vrouwelijk meerv.? Dan: bijv. nmw. +es 

 

Eindigt het bijvoeglijk naamwoord al op een e of s?  

Dan niet nog een e of s eraan plakken ! 

 

D E  P L A A T S  

 

Het bijvoeglijk naamwoord staat altijd 

achter het zelfstandig naamwoord. Behalve 

de volgende (die staan altijd vóór het 

zelfstandig naamwoord): 

 

jeune (jong) 

joli (leuk, knap) 

beau (mooi) 

grand (groot) 

petit (klein) 

long (lang) 

nouveau (nieuw) 

vieux (oud) 

gros (dik) 

bon (goed, lekker) 

mauvais (slecht) 

haut (hoog) 

méchant (gemeen) 

meilleur (beter) 

 

Alle rangtelwoorden (1e, 2e, etc.) 

 

O N R E G E L  M A T I G E  

V O R M E N V O O R  H E T  

V R O U W E L I J K  

 

uitgang mann. → uitgang vrouw. 

- on   wordt   -onne 

-os   wordt   -osse 

-en   wordt   -enne 

-eux   wordt   - euse 

-if   wordt   -ive 

-er   wordt   -ère 

-anc   wordt   -anche 

-et   wordt   -ète 

-c   wordt   -que 

-f   wordt   -ve 

-g   wordt   -gue 

-l   wordt   -lle 

 

 

 

 

H E L E M A A L  

O N R E G E L M A T I G  

 

m.ev. - vr.ev. - m.mv. - vr.mv. 

beau-belle-beaux-belles (mooi)  

nouveau-nouvelle-nouveaux-nouvelles 

(nieuw) 

long-longue-longs-longues (lang) 

vieux-vieille-vieux-vieilles (oud) 

gros-grosse-gros-grosses (dik) 

blanc-blanche-blancs-blanches (wit) 
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